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Renewable resources in Algeria
and their activation to compensate for the retreat of oil price.
Les ressources renouvelables en Algérie
et leur activation pour compenser le recul du prix du pétrole
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Abstract:

Renewable energy is one of the major sources of global energy outside
traditional energy, because the depleted energy stock is depleted compared
to its various uses, which leads to environmental pollution, and negative
effects on human health Especially that Algeria is enjoying significant
natural resources that will enable us to lead in this strategic sector and
achieve the desired development. In this regard, the aim of this paper is to
examine the reality of renewable energy in Algeria and how to activate it to
compensate for the continued decline in oil prices by opening up promising
prospects for investment and development in this field.

Key words: Renewable energy, Oil prices, Investment, Algeria.
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Abstract:

L’énergie renouvelable est considérée comme ¢tant 1’une des sources
majors de 1’énergie globale telle 1’énergie conventionnelle, du moment ou le
stock d’énergie est €puisable vu ses diverses utilisations et les problémes
issues de ce dernier telle que la pollution environnementale et la nuisance
de la sant¢ humaine. En outre, 1’Algérie est particuliecrement dotée
d’importante ressources naturelles qui permettent de mener ce secteur
stratégique et permettent par ailleurs la réalisation du développement désiré.
A cet ¢égard, cette étude a pour but d’identifier la réalité d’Energie
renouvelable en Algérie et comment que cette derniére peut €tre activée
pour compenser le déclin continu des prix du pétrole en ouvrant des
perspectives prometteuses pour I’'investissement et le développement dans
ce domaine.

Mots clés:  Energie renouvelable, Prix du pétrole, Investissement, Algérie
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